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2012Z18506 

Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de staatssecretaris Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het artikel «Steeds meer kinderen in opvang, geen goede 
hulp» (ingezonden 31 oktober 2012). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Steeds meer kinderen in opvang, geen goede hulp»?1 

Vraag 2
Deelt u de opvatting van de voorzitter van de Federatie Opvang dat sprake is 
van een zorgwekkende trend en geen passende hulp voorhanden is? Zo ja, 
welke maatregelen gaat u treffen? 

Vraag 3
Vindt u dat er voor deze kinderen een begeleidings- en veiligheidsplan moet 
komen, bijvoorbeeld volgens de methodiek Veerkracht? Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, op welke wijze bent u van plan dit te realiseren? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Leijten en Kooiman (beiden SP), ingezonden 30 oktober 2012 (vraagnummer 
2012Z18362)

1 Metro, 29 oktober 2012
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